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Verslag BO 01/07/2021 om 09u00 (digitaal) 

 
Welkom aan: Lieven Hostens, Fons Leys, Paul De Brauwer, Marleen Vandenweghe, Jos Timmermans, 
Frans Deflem, Willy Pouillon, Rik Bulckaen, Roel Soors 
 
Verontschuldigd: Luc Weemaes, Herman Valenberghs 
 
Agenda: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
De voorzitter heet iedereen welkom. 
 

2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 
 

Het verslag van de AV werd voorlopig goedgekeurd en wordt ondertekend door de 
voorzitter en secretaris. 

 
3. Financieel: 

 

• Vanaf juli zal de kilometervergoeding 0,3707 euro bedragen. De onkostennota’s zullen 

aangepast moeten worden.  

• Financiële commissie: samenkomen voor de begroting op punt te stellen. Datum 

donderdag 05/08 voormiddag (9u) (digitaal). 

• Verslag testmoment cashless betalen 

1/3 van de betalingen verliepen cashless. De mensen waren onwetend en hadden 

geld klaar anders was er nog meer cashless betaald. Zeker geen negatieve reacties 

ontvangen. De mogelijkheid tot smartphone was niet mogelijk. Dit zeker meenemen 

naar Easypayments 

 

Aviat: Dit verliep bijzonder vlot. De transactietijd was ook zeer goed. De 

medewerkers waren ook enthousiast. Ook de betaalrapporteringen waren goed.  

• Meenemen in overleg met Easypayments (digitaal overleg plannen) 

1. Mobiele terminals  

2. Implementatie betalen via QR 

3. Handleiding (filmpje) installatie 

4. Begeleiding clubs qua administratie (stappenplan) 

 

• Betaling kilometers in het kader van de AV, enkel de waarde van het treinticket wordt 

terugbetaald. 

• Afrekening subsidies Sport Vlaanderen  

  

 

4. Wandelclubs 
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• Dodentocht vs Ibis Puurs: de federale kalenderverantwoordelijke nam contact op met 

alle betrokkenen. Er is inmiddels een overleg geweest met de clubs en het 

gemeentebestuur. Ibis vraagt nog steeds om niet te vertrekken in dit weekend. 

Dodentocht wil wel de startplaats verleggen. Inmiddels werden de inschrijvingen 

voor dit weekend stilgelegd. Dodentocht zal promotie maken voor de tochten Ibis 

Puurs en Kwik Bornem. Er zal dus een oplossing komen voor deze situatie.  

 
5. Beleidsplan: 

• Verslag Western Front Trail: de medailles werden besteld. De catering werd 
overlopen. Er werden taken toegekend aan de clubs. Nu bijna duizend inschrijvingen. 

• Verslag Reynaertstappers in het kader van de FlandersTrails. Ook dit was positief. Ze 
bevestigen tegen 15/07 hun deelname aan dit criterium. Dit brengt het totaal op 9 
organisaties voor 2022. (7 met clubs en 2 van WSVL).  

 
6. Ingebrachte punten 

 
- Evaluatie van de AV: de vergadering verliep vlot. Er zullen dus 3 fysieke 

vergaderingen zijn in het voorjaar en 2 digitale vergaderingen. Lummen di 15/03 
- Deinze do 17/03 
- Sint-Niklaas woe 16/03 
- Digitaal 14/03 + za 19/03 

BO 22/03 
AV za 09/04  

 
- Nieuwjaarsvieringen: wat doen we met clubs die in het verleden 50 jaar 

werden? Deze worden ook met 10 bestuursleden uitgenodigd (gratis).  
 
- Nieuw verdeelpunt Limeted edition: Bosgeuzen nog niet definitief bevestigd. 

 
Voorstellen van de federatieteams: 
- Federatieteam kalender: tochten in fusiegemeenten. Dit moet nog besproken 

worden in de kalendercommissie van 01/09. Daarna zal BO dit bekrachtigen.  
 
- Federatieteam kwaliteit: afstempeling na de inschrijvingen, hier was reeds een 

akkoord op de AV. We zullen dit nog moeten communiceren  via de clubinfo (ook 
vraag met opname in de clubbladen/nieuwsbrieven) en in het magazine.  

 
- Federatieteam promotie: pancarte, men is niet verzekerd als men zijn gegevens 

niet achterlaat. Dit wordt momenteel niet verder uitgewerkt, er zijn al veel 
pancartes. Wel communiceren rond een good pratices van niet-leden flyers. 

 

- Promotie: de vraag om federatieleden aan te schrijven om clublid te worden. Dit 
gebeurt reeds jaarlijks met een verwijzing naar al onze clubs op de website.  

 
 

• Evaluatie Vlaanderen Wandelt Lokaal: 
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- Het Vipmoment was een succes, de inkleding was professioneel. De ministers en 
Regi waren aanwezig. Het aantal wandelaars dat passeerden was iets minder 
maar dat heb je minder in de hand. 

- De samenwerkingsverbanden hebben niet gewerkt  
- In West-Vlaanderen 37 organisaties, te veel. Oost-Vlaanderen minder clubs en 

daardoor meer aanwezigen.   
- De clubs vonden het soms positief dat ze zich nog eens zagen, samen met hun 

leden. Maar de eigen leden lieten het toch afweten. Het vertrouwen moet nog 
terugkomen. Op veel plaatsen was er ook nog geen catering. De communicatie 
was ook moeilijk. Het was bijna het eerste weekend dat er weer iets kan op 
organisatorisch vlak.  

- Tot wanneer kunnen clubs nog annuleren, kan nog tot 15 augustus. 
- Momenteel nog 50 clubs in het clubportaal.  
- In 2022 zeker een 2de kans geven.  
- Mailing voor bedanking naar de clubs die dit jaar georganiseerd hebben en Vla 

Wa Lokaal 2021 kaderen en aanpak 2022.  
 

• Ontslag Kevin en de afwikkeling hiervan.  

• Verkiezingen/kandidaturen BO, deze communicatie zal opgestart worden na 08/08.  

• IVV: slecht 3 clubs, in totaal 4 tochten 

• WiB’s: offerte opgevraagd voor 18.000 stuks. Momenteel nog 1200 in stock. Als de 
oplage mindert zal de kostprijs per stuk omhoog gaan. Hierop zullen we de 
verkoopprijs moeten bepalen. Gemeentes/steden mogen aangeschreven worden 
voor opname in de WiB.  

• Limburg Wandelt Lummen, nog geen nieuws vanuit RB-Limburg.  
 

• Regiactie is enkel voor federatieleden, hier zullen weer enkele clubs over vallen. Deze 
leden kunnen middels van een actiecode “regi21” een gadget bekomen. 

• Mylaps, er was een overleg om alle prijzen te overlopen. De aanpak is heel 
professioneel. Alle vragen die er nog waren werden besproken en opgelost. De 
kostprijs zal verschillend zijn voor iedere organisatie afhankelijk van de 
benodigdheden.  


